

Viktig Information ang. Coronavirus- Covid-19. Skol SM 1/4

Tävlingskommittén för Pivot Point Cup har idag fattat ett beslut om att ställa in tävlingen 1/4.

Nytt beslut om vad som kommer att gälla kommer att fattas utifrån ev. nya besked från folkhälsomyndigheten/regeringen. Vi tittar just nu på ett nytt datum, där förslaget just nu är 13/5.

Beslutet har vi tagit utifrån den information som kommit från folkhälsomyndigheten/regeringen rörande coronaviruset - Covid-19.

Detta p.g.a smittorisk och folkhälsomyndighetens anvisningar om sammankomster.

Tävlingen skulle innebära mycket folk på små ytor och även samling av människor från olika delar av landet. Med denna åtgärd tar vi situationen med största allvar och förhindrar ev. smittspridning.

Vi tycker givetvis att det är sorgligt, men tar här vårt samhällsansvar.

Vi ber om att få återkomma närmare.

/ Tävlingskommittén

(Fakturor som är utskickade avvakta betalning)